

le tri sélectif au bureau

selective sorting for office

perso



design
pro.1rdesign.com

Design by C+B Lefebvre

le tri sélectif au bureau

selective sorting for office



perso

Pédagogique **Ecologique** facile

selectibox perso est une corbeille de tri compacte, sa forme longitudinale va lui permettre de s'intégrer parfaitement sous ou le long d'un bureau.

Elégante, discrète et didactique, son rôle est de favoriser la mise en place du tri des déchets dans un établissement ou une entreprise.

Stable et robuste, elle n'en est pas moins légère pour la manipuler aisément. Ses fonds rayonnés vont empêcher la stagnation de déchets et faciliter son nettoyage.

La corbeille est constituée d'un container de 13 litres, elle est complétée par un seau de 3,5 litres.

Fabriquée en France à partir d'une résine recyclable ou d'une résine recyclée et recyclable, elle est garantie exempte des produits de la liste Reach.





Educational

Compact **Ecological**

Maintenance

selectibox perso is a compact waste sorting bin, because of its longitudinal shape, it can be placed anywhere under or along a desk.

Elegant, discrete and reinforcing the recycling message, its role is to facilitate the implementation of waste sorting in an institution or in a company.

Stable and robust, it is also light and easy to move. Its curved **bottoms** avoid the waste's stagnation and make the cleaning easier.

The waste bin is comprising a 13-litre container, it is completed by one 3.5-litre bucket.

Manufactured in France using a recyclable resin or a recycled and recyclable resin, it's guaranteed to be free from substances found on the REACH list.







73 410 La Biolle - France contact@1rdesign.com Tél.: +33 (0)4 79 61 13 29 pro.1rdesign.com









Red Ruby

Green Moss

Black Recycled

Green Select

Rose Strawbery

Sulfure Yellow

Pebble

Blue Light

Orange Bright

selectibox perso peut aussi se colorer selon votre charte. Le texte et les pictogrammes peuvent aussi être personnalisés.

The colour of selectibox perso can be selected to suit your corporate style. The wording and pictograms can also be personalised.